



PRE-AUTHORIZED FORM FOR CREDIT CARD PAYMENTS
for York Region Tickets ONLY
(PLEASE PRINT CLEARLY)

The Regional Municipality of York Provincial Offences Office

Please return this form by mail, fax or drop off:

York Region Court Services
17150 Yonge St., 2nd Floor
Newmarket, ON, L3Y 8V3
Fax #: (905) – 898 – 5218

Name
Address
Offence Number(s)
Charges

Contact Person		
Telephone Number	Fax Number	Email

I hereby authorize the Regional Municipality of York to charge my credit card number listed below, the total sum of \$_____ for payment of the provincial offence's tickets listed above.

Signature	Date
-----------	------

NOTE: Visa Debit and Mastercard Debit cards cannot be processed

Credit Card Type: Visa Mastercard

Name on Credit Card	
Credit Card Number	Expiry Date (MM/YY)

The Regional Municipality of York (York Region) is collecting personal information solely for the purposes of processing and administering your payment. Information collected for the purposes of payment will be handled in accordance with the Municipal Freedom of Information and Protection of Privacy Act, R.S.O. 1990, c.M.56. York Region protects the personal information provided to us in accordance with applicable privacy laws. "Personal information" is information

that can be uniquely identified with you, such as your full name and phone number for the purposes of this transaction.



**FORMULAIRE D'AUTORISATION DE PAIEMENT PAR CARTE DE CRÉDIT
pour les infractions commises dans les régions de York UNIQUEMENT
(VEUILLEZ ÉCRIRE CLAIEMENT EN LETTRES MOULÉES)**

Bureau des infractions provinciales de la municipalité régionale de York

Veillez retourner ce formulaire par courrier, télécopieur ou en personne:

Services judiciaires de la région de York
17150, rue Yonge, 2^e étage
Newmarket (Ontario) L3Y 8V3
Télec. : 905 898-5218

Nom
Adresse
Numéro(s) d'infraction
Amende

Personne à contacter		
Numéro de téléphone	Numéro de télécopieur	Courriel

J'autorise par la présente la municipalité régionale de York à débiter mon numéro de carte de crédit indiqué ci-dessous la somme totale de _____ \$ pour le paiement des infractions provinciales indiquées ci-dessus.

Signature	Date
-----------	------

REMARQUE: Les cartes de débit Visa et Mastercard ne sont pas acceptées

Type de carte de crédit: Visa Mastercard

Name on Credit Card	
Credit Card Number	Expiry Date (MM/YY)

La municipalité régionale de York (région de York) recueille vos renseignements personnels aux fins de traitement et d'administration de votre paiement uniquement. Les renseignements recueillis aux fins du paiement seront traités conformément à la Loi sur l'accès à l'information municipale et la protection de la vie privée, L.R.O. 1990, chap. M.56. La région de York protège les renseignements personnels qui nous sont fournis conformément aux lois sur la protection

de la vie privée applicables. Les « renseignements personnels » sont des renseignements qui permettent de vous identifier individuellement aux fins de cette transaction, tels que votre nom complet et votre numéro de téléphone.